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З А П И С Н И К 

са 29. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
 одржане 16. јула 2002. године 

 
 

 Сједница је почела с радом у 11,20 часова. Присуствовало је 40 посланика. 
Одсуствовали су Мустафа Цуплов и Душан Стокић. 
 Сједници су присуствовали предсједавајући Предсједништва БиХ Бериз Белкић, 
предсједавајући Вијећа министара Драган Микеревић, министри у Вијећу министара 
Златко Лагумџија, Анте Домазет, Светозар Михајловић, Азра Хаџиахметовић и 
Крешимир Зубак, те замјеници министара Гордана Ковић, Кадрија Харачић – Шабић и 
Владислав Владичић. 
 Из међународних организација присуствовали су Ј.П. Хотелдахл – испред ОХР-а, 
представници Европске уније, америчке и румунске амбасаде. 
 Предсједавајући  Мариофил Љубић дао је уводне напомене о приједлогу дневног 
реда који је на сједници Проширеног колегија нешто измијењен у односу на онај који су 
посланици добили у позиву за сједницу. 
 У дискусији поводом приједлога дневног реда учествовали су: 
 Миро Грабовац – Титан – оспорио да се по члану 105. Пословника разматра 
Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о царинској тарифи са Царинском 
тарифом. Предложио да се скине с дневног реда. 
 Милош Јовановић – приговорио што и на овој сједници има захтјева за 
разматрање закона по хитном поступку по члану 105., што је назвао понижавањем о 
поцјењивањем овог дома.  
 Омер Филиповић – изнио мишљење да  би Дом могао прихватити захтјев да по 
хитном поступку донесе Закон о измјенама и допунама Закона о царинској тарифи, јер је 
он у скоро истовјетном тексту у овом дому усвојен, али га тада није усвојио Дом народа. 
 Образложење захтјева за разматрање по хитном поступку Приједлога закона о 
измјенама и допунама Закона о царинској тарифи поднијела је министар Азра 
Хаџиахметовић.  
 Даље су у дискусији о дневном реду учествовали Миро Грабовац – Титан и Осман 
Брка. Потом се Дом изјаснио о приједлогу Мире Грабовца да се из дневног реда искључи 
захтјев за разматрање Приједлога закона о царинској тарифи. 
 Од 37 присутних ЗА је гласало 12, против 14, суздржало се 11 посланика. Према 
томе, приједлог није усвојен. 
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 Дом је једногласно усвојио приједлог да се у дневни ред уврсти Захтјев Вијећа 
министара да се по члану 104. Пословника разматра Приједлог закона о кретању и 
боравку странаца и азилу. 
 Дом се изјаснио и о цјеловитом приједлогу дневног реда. 
 Са 34 гласа ЗА и 3 суздржана, за 29. сједницу усвојен је сљедећи  
 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д: 
 

1. Записник са 28. сједнице Представничког дома, 
2. Посланичка питања и одговори, 
3. Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ 

за 2001. годину и Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и 
међународних обавеза БиХ за период И – ИИИ буџетске 2002. године, 

4. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 
амандаманима посланика Сеада Авдића на Приједлог закона о друштву 
Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине, 

5. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 
Приједлогу закона о концесијама Босне и Херцеговине, 

6. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 
амандману посланика Сеада Авдића на Закон о празницима Босне и 
Херцеговине, 

7. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 
Протоколу о оснивању и функционисању културних центара између Вијећа 
министара БиХ и Владе Републике Турске, 

8. Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о основама Јавног 
радио-телевизијског система и о Јавном радио-телевизијском сервису Босне и 
Херцеговине по хитном поступку (члан 105. Пословника), 

9. Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о Високом 
судском и тужилачком савјету Босне и Херцеговине по хитном поступку (члан 
105. Пословника), 

10. Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о измјенама и 
допунама Закона о царинској тарифи Босне и Херцеговине, са царинском 
траифом, по хитном поступку, у складу с чланом 105. Пословника, 

11. Приједлог закона о осигурању депозита Босне и Херцеговине (друго читање), 
12. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о ваздухопловству Босне и 

Херцеговине (прво читање), 
13. Приједлог закона о ветеринарству у Босни и Херцеговини (прво читање), 
14. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Централној банци Босне и 

Херцеговине (прво читање), 
15. Приједлог закона о равноправности и једнакости полова у Босни и 

Херцеговини (прво читање), 
16. Приједлог закона о одликовањима Босне и Херцеговине (прво читање), 
17. Приједлог резолуције о младима у БиХ (предлагачи посланици 

Представничког дома), 
18. Приједлог резолуције (подносилац Сеад Бутуровић), 
19. Давање сагласности за ратификацију: 
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a) Уговора о трговини текстилним производима између Европске 
заједнице и Босне и Херцеговине, 

b) Споразума о развојном кредиту (Кредит за прилагођавање пословног 
амбијента) између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за 
развој, 

20. Приједлог закључка за формирање Привремене комисије за припрему измјена 
Пословника Представничког дома и 

21. Захтјев Вијећа министара да се по хитном поступку усвоји Приједлог закона о 
кретању и боравку странаца и азилу. 

 
 

Ад. – 1: Записник са 28. сједнице Представничког дома 
 
 На записник није било примједби. Дом је записник са 28. сједнице усвојио са 36 
гласова ЗА и једним суздржаним. 
 
Ад. – 2: Посланичка питања и одговори 
 
 Посланичка питања  поставили су посланици како слиједи: 
 
Сеад Авдић: 
 1. Затражио да Вијеће министара хитно достави цјеловиту информацију о 
успостави и вођењу  Пројекта ЦИПС-а, са свим релевантним подацима, као што су: 
 - цијена коштања са царинама, порезима, обуком, локалном радном снагом итд., 

- начином расподјеле посла од стране СИМЕНС-а и уговорима са произвођачима 
софтвера, 

 - примањима директора пројекта и експерата пројекта итд., 
 - расписивање тендера....... 
 2. У вези с изјавом Јадранка Прилића, да је његова супруга власник фирме 
Оптима из Мостара која ради дио посла из пројекта ЦИПС-а, затражио од Вијећа 
министара сљедеће: 
  - да се хитно очитује доминистар Прилић о истинитости и наводима писања 

медија о његовој    изјави, 
 - да се Вијеће министара исто тако одреди о овом иступу свога члана, 
 - за случај истинитости навода у писању медија о изјави Јадранка Прилића, СДП 
тражи од доминистра Прилића да као израз моралне и политичке одговорности понуди 
оставку Вијећу министара и Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ. 

 
Осман Брка: 
 Покренуо иницијативу да Вијеће министара БиХ припреми и стави у процедуру 
законе којим би се посланици Парламентарне скупштине БиХ, изабрани 1990. и касније 
на вишестраначким изборима, могли пензионисати под одређеним условима које закон 
предвиди. 
 
Сенад Шаргановић: 
 1. У вези са групом грађана из Београда који су били кренули на комеморацију у 
Сребреницу, а потом враћени од стране полиције Републике Српске, затражио 
информације: 
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a) од Вијећа министара БиХ – које границе слободе кретања кроз Босну и 
Херцеговину имају грађани Србије и Црне Горе? 

b) од предсједника Републике Српске – које ће мјере подузети за безбједно и 
слободно кретање грађана Србије и Црне Горе по Републици Српској након 
инцидента који је изазвала полиција Републике Српске, 

c) од Владе Републике Српске – којим безбједносним подацима је располагала да 
би се групи од 37 грађана Београда забранио улазак у Босну и Херцеговину и 
Сребреницу, посебно што су већину групе чиниле жене и 

d) Међународној полицији ИПТФ – шта су уочили приликом асистенције у спору 
ове групе грађана Београда и полиције Републике Српске. 

 2. Када ће на граничном пријелазу Ужљебић бити обезбијеђена електрична 
енергија, обзиром на близину далековода? 
 3. Када ће бити завршена изградња граничног пријелаза Изачић? 
 4. Шта је са инвестицијом обнове Унске пруге која је обезбијеђена од стране 
Јапанске владе, обзиром на велики значај и профитабилност те пруге? 
 5.Када ће у законску процедуру бити пуштен Закон о образовању на нивоу БиХ, у 
складу са заједничким и усаглашеним приједлогом ентитета ФБиХ и РС, а који је урађен 
на приједлог федералног Министарства образовања у складу са Болоњском 
декларацијом? 
 
Бранислава Ферзановић: 
 Ко је у име кога дао иностраној фирми посао штампања изборних листића, иако 
постоје све техничке претпоставке за обављање овог посла у штампаријама Босне и 
Херцеговине? 
 
Дамир Машић: 
 Да ли је истина да је у оптицају новчаница од 50 КМ са ликом најтраженијег 
хашког оптуженика Радована Караџића? Ако јесте, ко је одговоран за то? 
 
Марко Амиџић: 
 1. Сугерисао да политичке партије не стављају на Дом питања која желе 
расправити, већ да то дефинише посланик одређене партије као своје властито 
посланичко питање. 
 2. Кратком шутњом је изразио протест због тога што још увијек није добио 
одговор од Вијећа министара на раније постављено посланичко питање. 
 
Милош Јовановић: 
 Приговорио што још увијек није добио одговор на четири питања која је на 
претходним сједницама поставио, те је запитао  - да ли има неки рок у којем се мора 
одговорити на посланичка питања? 
 
Жељко Билбија: 
 Да ли Вијеће министара ради шта на припреми, односно потписивању споразума 
са земљама које окружују БиХ, нпр. с Југославијом? 
 На питање усмено одговорио министар цивилних послова и комуникација 
Светозар Михајловић. 
 
Виолета Камберовић: 
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 Колегију и предсједавајућим клубова посланика поставила питање: 
 До када ће поједини посланици напуштати сједнице прије завршетка без 
образложења? 
 
Ад. - 3: Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ за 

2001. годину и Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних 
обавеза БиХ за период И - ИИИ буџетске 2002. године 

 
 У оквиру ове тачке дискутовали су Рамиз Вилић, Хилмо Неимарлија, Емина 
Заћирагић, Мирко Мијатовић, Боро Бјелобрк, Љубомир Ковачевић, Салих Куленовић, 
Абдурахман Малкић и Сенад Шаргановић. 
 У име подносиоца Извјештаја говорио је министар за трезор институција БиХ 
Анте Домазет и одговорио на питања из дискусије. 
 Послије дискусије Дом је, са 26 гласова ЗА и 6 против усвојио Извјештај о 
извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ за 2001. годину. 
 Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза  за 
период И - ИИИ буџетске 2002. године Дом је примио к знању. 
 
Ад. - 4: Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

амандманима посланика  Сеада Авдића на Приједлог закона о друштву Црвеног 
крста/крижа Босне и Херцеговине 

 
 Како у Комисији Колегија није постигнута сагласност о амандманима Сеада 
Авдића, извршено је гласање у другом кругу. 
 Од 34 пристуна ЗА први амандман гласала су 23 посланика, 10 је гласало против, 
један се суздржао. По ентитетима, из Републике Српске против је гласало 10 посланика, 
те, према томе, амандман није усвојен. 
 Такођер није усвојен ни други амандман Сеада Авдића. ЗА су гласала 24, против 
10, суздржао се један посланик. По ентитетима, из Републике Српске 10 посланика 
гласало је против. 
 Пошто је извршено гласање о амандманима у другом кругу, Дом се изјаснио о 
Приједлогу закона о друштву Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине. 
 Од 35 присутних 11 посланика гласало је ЗА; 21 против, један се суздржао. Према 
томе, Приједлог закона није добио већину присутних. 
 Након гласања Сеад Авдић је у краткој дискусији, између осталог, рекао да су се 
трудили како би постигли политички консензус око овог закона који није стратешког 
карактера. Нагласио је да су се потрудили да у вези с амандманима усагласе ставове 
Републике Срспке и Федерације, као и ентитетских црвених крстова који су подржали 
амандмане, али да ни то није било довољно за њихово  усвајање. 
 Осман Брка је одговорио да Сеад Авдић ово што је рекао треба да каже Алијанси, 
а не Парламенту. 
 Овим је закључена расправа по 4. тачки дневног реда. 
 
Ад. – 5: Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

Приједлогу закона о концесијама Босне и Херцеговине 
 

 Предсједавајући Мариофил Љубић је подсјетио посланике да у Комисији 
Колегија није  постигнута сагласност о Приједлогу закона о концесијама. 
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 Замјеник предсједавјућег Жељко Мирјанић рекао је да Закон о концесијама треба 
донијети ради економских реформи и економског опоравка Босне и Херцеговине, 
Републике Српске и Федерације БиХ. Изразио је жаљење што се Колегиј није усагласио 
и нагласио да је он покушао да се постигне сагласност на тај начин што је предложио 
нека рјешења која су ишла ка  ономе тексту који је усвојио Дом народа, што би значило 
да закон данас буде коначно усвојен. Постоји и други пут – да се закон усвоји у 
предложеном тексту, а да се формира комисија за усаглашавање јединственог текста, 
што је дужи пут, рекао је, између осталог, Жељко Мирјанић. 
 У име предлагача закона говорила је министар Азра Хаџиахметовић. 
 Послије излагања г. Хаџиахметовић, предсједавајући је на гласање дао Приједлог 
закона у тексту који је предложило Вијеће министара. 
 Приједлог закона усвојен је са 34 гласа ЗА. 
 Како је у Дому народа овај закон усвојен са одређеним амандманима, Дом је 
именовао Омера Филиповића, Жељка Билбију и Марка Амиџића за чланове заједничке 
комисије ради постизања споразума о јединственом тексту Закона о концесијама Босне и 
Херцеговине. 
 
Ад. – 6: Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о амандману 

посланика Сеада Авдића на Закон о празницима Босне и Херцеговине  
 
 У Колегију није постигнута сагласност о амандманима Сеада Авдића. 
 Ни у другом кругу гласања амандмани нису добили подршку. Од 33 пристуних 22 
посланика су гласала ЗА, 8 против, један се суздржао. По ентитетима, из Републике 
Српске против је гласало 10 посланика. 
 Потом се Дом изјаснио о Приједлогу закона. 
 ЗА Приједлог је гласало 6, против 22 посланика. Према томе, Дом није усвојио 
Приједлог закона о празницима Босне и Херцеговине. 
 
Ад. – 7:  Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

Протоколу о оснивању и функционисању културних центара између Вијећа 
министара БиХ и Владе Републике Турске 

 
 О Протоколу у Колегију није постигнута сагласност. 

 У другом кругу гласања, од 34 присутна 22 посланика гласала су ЗА, 10 против, 2 
суздржана. По ентитетима, из Републике Српске 10 посланика гласало је против. Према 
томе, Дом није дао сагласност за ратификацију Протокола о оснивању и функционисању 
културних центара између Вијећа министара БиХ и Владе Републике Турске. 
 Посланик Хилмо Неимарлија, у својој дискусији поводом поновног неприхватања 
Протокола, између осталог, рекао је да је то и због тога што Вијеће министара није дало 
ваљане информације у вези с истим. Апеловао је на Вијеће министара, уколико ће се 
поново Протокол слати на расправу,да припреми одговарајућу информацију и осигура 
ваљане разлоге како не би поново долазили у овакву ситуацију. 
 
Ад. – 8: Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о основама Јавног 

радио-телевизијског система и о Јавном радио телевизијском сервису Босне и 
Херцеговине по хитном поступку (члан 105. Пословника) 
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 Захтјев Вијећа министара да се Приједлог закона о основама Јавног радио-
телевизијског  система и о Јавном радио-телевизијском сервису Босне и Херцеговине 
донесе по хитном поступку у складу с чланом 105. Пословника, није добио ентитетску 
већину. Од 34 присутна ЗА су гласала 23, против 10, један суздржан. По ентитетима, из 
Федерације је ЗА гласао 21, из Републике Српске 3 посланика. 
 Чланови Колегија су одмах провели поступак усаглашавања, па је предсједавајући 
обавијестио да нема сагласности. 
 Посланик Боро Бјелобрк је затражио детаљно образложење зашто у Колегију нема 
сагласности. Нагласио је да Колегиј нема право да доноси интерно неке одлуке, без 
обавјештавања Дома. 
 Предсједавајући Љубић је одговорио да ће се онда провести поновни поступак и 
написати извјештај. 
 Посланик Дамир Машић се обратио јавности с констатацијом да је ово срамота и 
треба сви сутра да објаве ко је за то да идемо смјерницама Мапе пута, ко није за то. Они 
који нису за то очигледно неће да дају разлоге зашто нису, рекао је, између осталог, Дамир 
Машић. 
 На дискусију Дамира Машића одговорио је Мирко Мијатовић. Између осталог, 
рекао је да  је био припремио питање за господина Педи Еждауна у вези с овим законом, 
али да му вријеме није дозволило да га постави. Нагласио је да он, а и већина посланика из 
Републике Српске нису гласали за доношење закона по хитном поступку из разлога што 
управо у овом приједлогу нису уграђене смјернице и директиве Европске уније. Рекао је, 
између осталог, да он подржава доношење закона и да је то потреба, али да његова 
рјешења не могу  бити у супротности са смјерницама Европске уније и на штету 
ентитетских телевизијских сервиса. 
 Даље су дискутовали: 
 - Драги Станимировић: између осталог, рекао је да је једино рјешење да Дом усвоји 
закон којег је прогласио Високи представник, да би се касније могле вршити евентуалне 
измјене. Напоменуо је да је слична аргументација кориштена и приликом свих осталих 
закона који су годинама били предмет опструкције и блокада у овој скупштини од 
прилике од истих посланика и од истих политичких партија. “Уколико овај закон данас не 
буде у процедури, уколико не буде усвојен, БиХ је талац ваше промашене политике која 
се заснива на томе да онемогућите приступ изради студије изводљивости и изради 
споразума о стабилизацији и приступању, односно приближавању Босне и Херцеговине 
Европској унији”, рекао је, између осталог, Драги Станимировић. 
 - Осман Брка: рекао је да је потписник овог приједлога закона господин 
Микеревић, предсједавајући Вијећа министара, па је замолио Вијеће министара да не 
долази на сједнице, а да  чланови Алијансе гласају против приједлога које они предложе. 
“Молим вас, господо, ако се не можете сложити, поднесите оставку, јер не 
функционишете”, рекао је, између осталог, Осман Брка. 
 - Мирко Бањац: приговорио је да се у дискусијама износе неистине, те напоменуо 
да Пословник не познаје процедуру која се хоће као пракса наметнути Парламенту. 
Запитао је предлагаче зашто то раде и је ли мисле да на тај начин уводе ред у Босни и 
Херцеговини. Запитао је даље – гдје пише да Високи представник може да доноси законе, 
и, ако пише, зашто их онда уопште доноси Парламент. “Високи представник може да 
доноси одлуке са законском снагом, које су на снази све док Парламент не усвоји нешто 
што ремети имплементацију Мировног споразума, и ја то поздрављам, али, то није ова 
ситуација”, рекао је, између осталог Мирко Бањац и упозорио да се злоупотребљава члан 
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105. Пословника јер нигдје не пише да се закони морају усвојити без измјена да  би се 
касније могло интервенисати. 
 
Ад. – 9: Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о Високом судском и 

тужилачком савјету Босне и Херцеговине по хитном поступку (члан 105. 
Пословника) 

 
 У оквиру ове тачке дневног реда дискутовали су: 
 - Емина Заћирагић: одговорила је на претходну дискусију Мирка Бањца. Између 
осталог, казала је да смо сви сагласни да овај парламент по Уставу и Пословнику има 
задатак првенствено  да доноее законе који ће уобличити правни поредак Босне и 
Херцеговине. Босна и Херцеговина је пренијела дио суверенитета на међународну 
заједницу, а то је Високи представник који има дио суверенитета и овог дома и има право 
да доноси законе које Дом неће или не може да донесе. Закони Високог представника се 
не могу мијењати. Може се предложити нови и донијети такав закон. Високи представник 
нам нуди да нам врати суверенитет, да те законе усвојимо, па да их  прилагођавамо 
европским стандардима, да их мијењамо – казала је, поред осталог, Емина Заћирагић. 
Предложила је да Дом усвоји захтјев Вијећа министара и да овај закон донесе по хитном  
поступку. 
 - Мирко Бањац: рекао је да не жели полемисати са Емином Заћирагић. Од Колегија 
је затражио да и овом дому и јавности каже гдје пише ово што је г-ђа Заћирагић изјавила, 
да је суверенитет овог дома и ове земље пренесен на институцију Високог представника. 
 - Милош Јовановић: рекао је да он и клуб којем припада не врше опструкцију. 
Нагласио је да овај закон, као и претходни, треба размотрити у редовној процедури па је 
на Приједлог закона изнио и конкретне примједбе. 
 Приликом гласања захтјев Вијећа министара није добио ентитетску већину. Од 34 
посланика који су гласали, ЗА су гласала 22, 8 је гласало против. По ентитетима, из 
Федерације БиХ ЗА је гласало 20, из Републике Српске 4 посланика. 
 
Ад. – 10: Захтјев Вијећа министара за разматрање Приједлога закона о измјенама и 

допунама Закона о царинској тарифи Босне и Херцеговине, са Царинском 
тарифом, по хитном поступку, у складу с чланом 105. Пословника 

 
 Жељко Билбија је у дискусији подсјетио да је Дом раније усвојио Приједлог закона 
који је предложило Вијеће министара, а да су посланици нови приједлог добили прошле 
седмице. Нагласио је да су посланици јутрос добили нове амандмане, те да он за овај 
приједлог не може гласати, тим прије што није ни понио Приједлог закона и не може 
видјети на шта се амандмани односе. 
 Послије дискусије посланика Билбије Приједлог закона образложила је министар 
Азра  Хаџиахметовић. Потом се Дом о захтјеву Вијећа министара изјаснио. 
 Од 34 присутна ЗА је гласао 21 посланик, 6 је гласало против, а 6 се суздржало. По 
ентитетима, из РС ЗА су гласала 2, из ФБИХ 19 посланика. Према томе, захтјев Вијећа 
министара није усвојен. 
 
Ад. – 11: Приједлог закона о осигурању депозита Босне и Херцеговине (друго читање) 
 
 Образложење Приједлога закона поднијела је Гордана Ковић, замјеник министра за 
трезор институција Босне  и Херцеговине. Потом се Дом изјаснио о амандманима које је 
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на Приједлог закона поднио посланик Тихомир Глигорић у име Клуба посланика ПДП-
СНС-СНСД-СПРС. 
 Дом је усвојио амандман на назив закона који је подржао и предлагач закона.  
Амандмани на члан 18. и 19. нису усвојени. ЗА је гласало 12, против 20, суздржала се 2 
посланика.  
 Представнички дом је усвојио Закон о осигурању депозита у банкама Босне и 
Херцеговине. ЗА закон гласала су 33 посланика, а један се суздржао од гласања. 
 
Ад. – 12:Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о ваздухопловству Босне и 

Херцеговине (прво читање) 
 
 О Приједлогу закона није било дискусије. 
 Дом је у првом читању једногласно усвојио Приједлог закона о измјенама и 
допунама Закона о ваздухопловству Босне и Херцеговине. 
 
Ад. – 13: Приједлог закона о ветеринарству у Босни и Херцеговини (прво читање) 
 
 О Приједлогу закона дискутовао је Салих Куленовић. Потом је Дом, такођер 
једногласно, усвојио Приједлог закона о ветеринарству у Босни и Херцеговини у првом 
читању. 
 
Ад. – 14:  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Централној банци Босне и   

Херцеговине (прво читање) 
 
 Дом је, без дискусије, једногласно усвојио  Приједлог закона о измјенама и 
допунама Закона о Централној банци Босне и Херцеговине у првом читању. 
 
 
Ад. – 15: Приједлог закона о равноправности и једнакости полова у Босни и Херцеговини 

(прво читање) 
 
 Извјештај надлежне комисије образложила је Виолета Камберовић, предсједавајући 
Комисије за равноправност полова. 
 Посланик Жељко Билбија обавијестио је Дом да је у име Клуба поднио амандмане 
на Приједлог закона, али да као предлагач није позван на сједницу Комисије када је 
разматрала Приједлог закона. Нагласио је да сједници није присуствовао ни члан 
Комисије из Републике Српске јер није благовремено обавијештен. Из тога разлога 
принципијелно неће подржати предложени закон, рекао је, између осталог, Жељко 
Билбија. 
 Предсједавајући Комисије Виолета Камберовић одговорила је да су чланови 
Комисије на вријеме добили позив за сједницу, али да постоји правило код појединих 
чланова Комисије да се не одазивају позивима за сједнице. 
 Послије дискусије Дом је у првом читању усвојио Приједлог закона о 
равноправности и једнакости полова у Босни и Херцеговини. ЗА Приједлог је гласало 25, а 
уздржала се 3 посланика. 
 
Ад. – 16: Приједлог закона о одликовањима Босне и Херцеговине (прво читање) 
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 О Приједлогу закона дискутовао је Абдурахман Малкић. 
 Са 23 гласа ЗА и 2 суздржана Дом је усвојио Приједлог закона о одликовањима 
Босне и Херцеговине у првом читању. 
 
Ад. – 17: Приједлог резолуције о младима БиХ (предлагачи посланици Представничког 
дома) 
 
 У име предлагача Приједлога резолуције образложење је поднио Драги 
Станимировић. У  дискусији су учествовали Сеад Бутуровић и Марко Амиџић. 
 Послије дискусије Дом је једногласно (са 23 присутна посланика) усвојио 
Резолуцију о младима у Босни и Херцеговини. 
 
Ад. – 18: Приједлог резолуције (подносилац Сеад Бутуровић) 
 
 Кратко образложење поднио је Сеад Бутуровић. 
 Дом је једногласно усвојио Резолуцију о гарантовању људских права грађанима 
Босне и Херцеговине. 
 
Ад. – 19: Давање сагласности за ратификацију: 

а) Уговора о трговини текстилним производима између Европске заједнице 
и Босне и Херцеговине, 

б) Споразума о развојном кредиту (Кредит за прилагођавање пословног 
амбијента) између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за 
развој 

 
 Марко Амиџић, предсједавајући Комисије за вањске послове, образложио је 
мишљење Комисије, а потом је у име Вијећа министара говорила Азра Хаџиахметовић. 
 Дом је једногласно дао сагласност за ратификацију: 

а) Уговора о трговини текстилним производима између Европске заједнице 
и Босне и Херцеговине, 

б) Споразума о развојном кредиту (Кредит за прилагођавање пословног 
амбијента) између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за 
развој. 

Ад. – 20: Приједлог закључка за формирање Привремене комисије за припрему измјена 
Пословника Представничког дома  
 

 Уводне напомене дао је предсједавајући Дома Мариофил Љубић. 
 У дискусији је учествовао Марко Амиџић. 
 Дом је једногласно усвојио закључак о формирању Привремене комисије за 
припрему приједлога одлуке о измјенама и допунама Пословника Представничког дома. 
За чланове Комисије именовани су: Сеад Авдић, Абдурахман Малкић, Емина Заћирагић, 
Милош Јовановић, Мирко Бањац, Миро Грабовац и Халил Мехтић. 
 
Ад. – 21:  Захтјев Вијећа министара да се по хитном поступку усвоји Приједлог закона о 

кретању и боравку странаца и азилу. 
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 Дом је, са 33 гласа ЗА и једним суздржаним, усвојио захтјев Вијећа министара да се 
Приједлог закона о кретању и боравку странаца и азилу разматра по скраћеном поступку, 
у складу с чланом 104. Пословника. 
 
 Овим је исцрпљен дневни ред 29. сједнице. 
 Саставни дио овог записника је транскрипт 29. сједнице. 
 
 Сједница је с радом завршила у 18,25 часова. 
 
 
          СЕКРЕТАР                                                                      ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ  
ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                             ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
      Бранка Тодоровић                                                               Мариофил Љубић 
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